
PROTOKÓŁ  NR 27.2016 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

z dnia 16 lutego 2016 r.   
 
Obecni: 
 
1. Mirosław Sobczak               -   Przewodniczący Komisji 
2. Urszula Pankowska             -   Zastepca Przewodniczacego  
3. Robert Pacuszka                  -   Członek Komisji  
4. Katarzyna Sadurska             -   Członek Komisji 
5. Waldemar Sitek                   -   Członek Komisji  
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Halina Kusak- Skarbnik Gminy Tłuszcz 
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Sprawy różne; 
3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
 
Ad1.  Protokół  Nr 26.2016 z 25 stycznia 2016 roku został przyjęty. 
 
Ad2. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Rodzice Uczniów o Specjalnych Potrzebach Edukacyjnych w Zespole 
Szkolno- Przedszkolnym w Kozłach złożyli pismo w sprawie utworzenia 
Gimnazjum z oddziałami Integracyjnymi w Kozłach. 
Pismo stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Mirosław Sobczak otworzył dyskusję na 
okoliczność powyższego pisma. Powiedział, że byłoby to jedyne 
gimnazjum integracyjne na terenie Gminy i zasadne jest jego powstanie, 
tym bardziej, że szkoła zatrudnia personel, który jest przygotowany do 
pracy z dziećmi z dużymi schorzeniami. Szkoła jest przygotowana pod 
względem lokalowym- na potrzeby gimnazjum ma zostać oddana klasa na 
poddaszu.  
Przeowodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia dodał, że na 
najbliższym posiedzeniu odwiedzą oni szkołę w Kozłach i na ten temat 
będą rozmawiać z Panią Dykektor.  
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Komisja Rewizyjna skierowany wniosek opiniuje pozytywnie. 
 

2. Mieszkańcy Jasienicy zwracają się z prośbą o przekazanie nieodpłatnie 
gruntu pod drogę, która stanowi dojazd do działek sąsiednich oraz ulicy 
Laskowej.  
Dodatkowo została przekazana opinia techniczna w sprawie możliwości 
pozyskania przez gminę tej działki pod drogę gminną publiczną, z której 
wynika, że przedstawiona działka nie spełnia wymogów Przepisów 
Rozporządzenia Monistra Transportu i Gospodarki Morskiej z dnia 2 
marca 1999r.  
Pismo wraz z opinią stanowi załącznik Nr 2.  
 
Biorąc pod uwagę negatywną opinię Głównego Specjalisty ds. 
Infrastruktury Drogowej Urzędu Miejskiego w Tłuszczu, Komisja 
Rewizyjna przychyla się do niej.  
 

3. Na podstawie art. 30a ust. 5 ustawy z dnia 26 stycznia 1982r.- Karta 
Nauczyciela, zostało przedłożone sprawozdanie z wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach prowazonych przez Gminę Tłuszcz za rok 2015. 
 
Komisja zapoznała się.  

 
 
Na dalszą część posiedzenia komisji przybyła Skarbnik Gminy Halina Kusak, 
która przedstawiła informacje nt. podatku uiszczanego przez PKP. Powiedziała, 
że deklaracje podatkowe składa 5 spółek i na bieżąco regulują oni płatności 
związane z podatkiem od gruntów i nieruchomości. Część budowli i gruntów 
pod budowlami jest zwolniona z podatku. W trakcie przygotowania jest 
sprawozdania za 2015r., w którym dokładnie zostaną przedstawione informacje 
nt. podatków.  
 
W związku z obecnością Pani Skarbnik, Komisja poruszyła temat upadłości SK 
Banku oraz podpisania umowy z nowym bankiem. Od godziny 11 do 15 
pracownicy wszystkich jednostek organizacyjnych oraz sołtysi są obsługiwani w 
Banku PKO poza kolejką.  
Radna Urszula Pankowska spytała, czy nie ma możliwości, aby w budynku 
Urzędu został otwarty punkt kasowy. Skarbnik Gminy odpowiedziała, że był to 
jeden z warunków przetargu, jednak Bank PKO nie tworzy takich punktów i nie 
był zainteresowany.  
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Radna Katarzyna Sadurska w imieniu mieszkańców spytała, czy na konto 
Gminy w listopadzie wpłynęły opłaty za odbiór odpadów komunalnych.  
 
Skarbnik Gminy odpowiedziała, że dopóki nie została zawieszona działalność 
Sk Banku wszystkie wpłaty zostały zaksięgowane, jednak w momencie 
zawieszenia żadna wpłata nie została przyjęta, gdyż rachunek bankowy został 
zablokowany. Jeśli zadłużenie przekroczyłoby 116 zł zostałoby wysłane 
upomnienie, jednak jeśli mieszkańcy mają wątpliwości co do rozliczenia, 
proszeni są o kontakt z Urzędem.  
 
Zapropnowała, aby na podstawie decyzji wymiarowych i informacji z 
wygenerowanym nowym numerem konta bankowego służącego do opłat za 
śmieci, które roznosili sołtysi mieszkańcom zweryfikować kto nie złożył 
deklaracji. 
Skarbnik Gminy powiedziała, że przekaże tę informację Kierownikowi 
Wydziału Ochrony Środowiska Pani Beacie Góreckiej.   
 
 
Na tym protokół zakończono.     
                                                                    
 
                                                                    Przewodniczący Komisji 
 
                                                                        Mirosław Sobczak  
 
Załaczniki do wglądu w pokoju  38 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do niniejszego posiedzenia 
                                             
Dokument utworzyła: Aleksandra Borowa 
Dnia 17 stycznia 2016 roku. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


